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OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING  

19 SEPTEMBER 2023
Locatie: Commissiekamer Ruim

Aanwezig: Tessa Stegman (D66), Jacco Schook (D66), René Zonnebeld (PvdA vanaf agendapunt 
10), Wim van Krimpen (PvdA), Coby van der Linden (PvdA), André Ruikes (CDA), Daniëlle de Jong 
(CDA), Jan Mark ten Hove (SGP), Maarten-Jan van der Ende (SGP), Mieke van 't Verlaat (VVD), 
Herman Verweij (VVD) 

Afwezig met kennisgeving: Jako Sterrenburg (CU), Corné van Werkhoven (SGP)

Portefeuillehouders: J.W. Boersma, J.R. Pardo Kruidenier, M. de Deugd, F. de Gier

Voorzitter: Albert Brasser

Griffier: Antoinette Conrad

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst commissie 6 juni 2023

De besluitenlijst van 6 juni wordt ongewijzigd vastgesteld.

REGULIER

3 Mondelinge mededelingen college

Er zijn geen mondelinge mededelingen vanuit het college.

BESPREEKSTUKKEN

4 Berging en (voor-)financiering kosten gecrashte Hawker Typhoon polder Kortland - 
Voorstel

De heren Van Leeuwen, De Jong en Roumieux spreken in op dit onderwerp. De commissie 
dankt de insprekers voor hun bevlogen en indrukwekkende inspraak.

Wim van Krimpen (PvdA) heeft naast dit voorstel nog een verzoek om de eik, 
die  de  gemeente in dit kader geschonken wordt, bij de gedenkplaats te 
planten.  Daarnaast zou hij graag zien dat het gehele "bos", maar zeker het gedeelte waar 
het monument staat, beter onderhouden zou gaan worden en dat de gemeente enkele 
zitbanken in het bos plaatst. Portefeuillehouder Boersma zegt toe om deze suggesties te 
bekijken en dat het gesprek wordt aangegaan met de beheerder van dit gedeelte, Staats 
Bosbeheer.  
Daarnaast heeft de commissie de werkgroep horen zeggen dat zij zich gaan inspannen 
voor crowdfunding voor dit project.
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De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

5 Zienswijze begrotingswijziging begroting 2023 VRZHZ - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

6 Tweede wijziging Gemeenschappelijke Regeling SVHW 2023 - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

7 Jaarverantwoording Groeiagenda 2022 - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

8 Regionale groeiagenda 2024 - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

9 Uitvoeringsprogramma Regionale Groeiagenda Smart Delta Drechtsteden 2024 - 
Voorstel

De uitgaande brief zal worden toegevoegd aan het dossier.

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

10 Verlening incidentele subsidie Stichting Facilitair Evenementen Alblasserdam (SFEA) 
- Raadsinformatiebrief

Vanuit het college zal er een evaluatie volgen en van daaruit zal gekeken worden of de 
subsidie een structureel karakter moet gaan krijgen. Dit is een discussie die terug zal 
komen tijdens de begrotingsbehandeling. 

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 3 oktober 2023.

11 JOGG-aanpak 2022-2026 - Raadsinformatiebrief

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 3 oktober 2023.

12 Schriftelijke beantwoording vragen SGP omtrent pride walk - Raadsinformatiebrief

Vanuit de fractie van de SGP vraag Jan Mark ten Hove deze raadsinformatiebrief te 
agenderen voor de werkgroep LHBTIQ+.

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 3 oktober 2023.

13 RIB beantwoording raadsvragen PvdA over fraude-artikelen in verordening BW&O - 
Raadsinformatiebrief
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Vanuit de PvdA stelt Wim van Krimpen enkele kritische vragen over met name artikel 7.2 
van de verordening. Hij wil geen situatie zoals bij de kinderopvang affaire. De commissie 
sluit zich hierbij aan. Portefeuillehouder De Deugd geeft aan deze zaak aangekaart te 
hebben in de regio. Zij heeft hierover vandaag een brief ontvangen met uitleg en zegt toe 
met aanvullende informatie naar de raad toe te komen. Een ingewikkelde materie waar we 
scherp op moeten blijven. 

De commissie adviseert de raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te agenderen voor de 
raad van 3 oktober 2023.

14 Verordening tot wijziging van de verordening WMO Alblasserdam - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

15 Statutenwijziging OZHW - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

16 Bouwstenennotitie DG&J en MJP-ambities DG&J - Voorstel

De commissie vraagt de portefeuillehouder de concept brief naar aanleiding van het 
gezegde in de commissie Bestuur en Samenleving aan te passen.

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

17 Zienswijze op wijziging Wgr voor de GR DG&J - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

18 5e wijziging gemeenschappelijke regeling OZHZ - Voorstel

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

19 Marktverordening gemeente Alblasserdam 2023 en Marktreglement gemeente 
Alblasserdam 2023 - Voorstel

Coby van der Linde (PvdA) vraagt de wethouder of het mogelijk is om de kraam op de 
markt, waar de Ichtuskerk niet wekelijks gebruik van maakt, vrij te geven aan andere 
verenigingen/instellingen/politieke partijen. Dit natuurlijk onder nader te bepalen regels en 
wellicht met legeskosten. Wethouder De Gier zegt toe dit uit te zoeken en hij komt hier voor 
de raadsvergadering van 3 oktober op terug.  

De commissie adviseert het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 3 
oktober 2023.

SLUITING

20 Rondvraag

André Ruikes (CDA) vraagt wethouder De Deugd aandacht te schenken aan een brief die 
de fractie heeft ontvangen over problemen bij het leerlingenvervoer en het vervoer in de 
jeugdzorg. De wethouder geeft aan deze brief ook ontvangen te hebben en zal deze zaak 
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aankaarten in het overleg, begin oktober, met Stroomlijn. 

Jan Mark ten Hove (SGP) geeft aan dat hun fractie klachten heeft ontvangen over 
geluidsoverlast, met name op de vrijdagavond, tijdens het Lammetjeswielfestival. 
Wethouder De Deugd geeft aan dat het college een evaluatie heeft gedaan over dit festival 
en geconstateerd heeft dat alles vrij redelijk was verlopen. Ze zal achterhalen of er 
geluidsmetingen zijn gedaan en of dit meer is dan de toegestane norm. Zij zal hierop terug 
komen.

21 Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 22.55 uur de vergadering en dankt de 
aanwezigen voor hun inbreng.


